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Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Gunnar Eriksson, Brent Godman, Birgitta Hjerthén, Ronny Liljegren,  
Kurt Löfgren, Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg  

   
 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av ordförande Ronny Liljegren. 
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 

 
§ 3  Föregående protokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Protokollet från 2015-06-10 gicks igenom och samtidigt följdes tidigare fattade beslut 
upp.   
Beslutspunkterna är under kontroll - antingen har de blivit genomförda fullt ut eller 
till viss del blivit åtgärdade.  
 
Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  

 
§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Anders Malmer har skickat ett tackkort med anledning av gratulationen på 80-
årsdagen. 
Örjan Högberg har i en skrivelse meddelat styrelsen att han inte kommer att ställa 
upp för omval som ordföranden i motionskommittén.  
Region Gotland har påpekat att avloppet vid Kinner måste åtgärdas, senast inom 2 år 
räknat från slutet av maj i år. 

        
§ 5  Rapporter 
 

Ordförande 

 Gotlands Bro är inte med i Missing People men har nu blivit kontaktad för att 
medverka och i samband med det blivit erbjuden utbildning. I diskussionen 
framkom att styrelsen tycker att det är naturligt att vara med. 
Beslut:  Medverkan ska inte utgå från klubben utan det är varje medlem för sig 
som fattar eget beslut om man vill vara med och i så fall gör en personlig 
anmälan. Birgitta lägger ut information på hemsidan och på facebook.  

 Klubbflaggan, så kallad beachflag, behöver bytas ut mot en ny. Ronny har haft 
kontakt med en tillverkare och då också fått tips om målflaggor som kan vara 
lättare att använda än det traditionella målskynket.  
Beslut:  Ronny beställer en klubbflagga och två målflaggor till ett paketpris på  
4 000 kr.  
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Sekreterare 

En reviderad organisationsplan delades ut men visade sig fortfarande innehålla en del 
felaktigheter. 
Beslut:  Gunlis rättar till felen och vidarebefordrar sedan till Håkan Mattsson för 
publicering på hemsidan.   

Kassör 

 De allmänna kostnaderna ligger över budget, bland annat beroende på att både 
Eniro och postfacket kostat mer än planerat. 

 Det har blivit rörigt när fastlandsresornas kostnader ska redas upp. 
Beslut:  Gunnar skissar på en blankett där alla ingående kostnader på ett tydligt 
sätt blir beskrivna. Brent och Kurt korrekturläser. 

 Även lägerkostnader är svåra för Gunnar att få grepp om. Där kan poster finnas 
som även andra klubbar ska vara med och betala.  
Beslut:  Brent tar tillbaka sammanställningen till tränings- och rekryterings-
kommittén för att ta reda på vem som ska betala vad.  

 Klubben har mottagit ett klädesbidrag från Ryftes på 10 000 kr.  

 Klubben har haft en provperiod med Livelox. Den perioden är nu över och i 
fortsättningen kostar tjänsten 2 720 kr/år. 
Beslut:  Klubben betalar summan. 

 I den ekonomiska sammanställningen märks att det blivit lite mindre intäkter från 
uthyrningen i år jämfört med tidigare år. Det blir svårt för stugkommittén att hålla 
budget.  

Stugkommittén 

 Sommarens vaktmästare vid Kinner, Linnéa, har skött sina sysslor till full 
belåtenhet. Hon hann med mycket målning (fönster) vid sidan av de ordinarie 
vaktmästaruppgifterna. Tack vare henne blev uthyrningsjobbet för Kjell och Karin 
lättsammare denna sommar.  

 Elljusspåret saknar nu endast 60 m kabel. Bara den kommer på plats är allt klart.  

 Som tidigare skildrat blev uthyrningen sämre i år. Det var tunt med bokningar i 
början av juli och det kan bero på att 2- och 3-dagarstävlingarna hölls ute på Fårö. 
Under augusti ser läget bra mycket bättre ut.  

 De som hyrt vid Kinner har fått besvara en enkel ”kundenkät”. Sammanfattnings-
vis är omdömet att boendet fungerat väl och det har varit väldigt lite klagomål.  

 ”Pensionärsgruppen” efterlyser arbetsuppgifter. De kommer få i uppdrag att måla 
barackväggen.  

Träning- och Rekryteringskommittén 

 Kurserna startar på tisdag veckan efter detta styrelsemöte. Varannan gång håller 
man till vid Kinner. Som vanligt hoppas man på ett stort deltagande. 
Beslut:  Kommittén bör fundera vidare på hur man kan locka till sig ännu fler 
deltagare.  
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 Eventuellt kommer två av klubbens ungdomar delta vid USM. I så fall blir det flyg 
till Sundsvall. Det har framkommit önskemål om att Brent ska följa med även om 
ingen Bro-ungdom deltar.  
USM krockar med den traditionella höstresan.  

Infokommittén 

 Ett tack till kommittén för väl genomförd ledarvårdsdag! Av 33 inbjudna kunde 15 
vara med vilket var fler än året innan. 

 I mitten av september kommer nästa Broosket. Birgitta påpekade att det är bra 
om bidrag kan komma in något tidigare än i sista sekunden. Det framfördes att 
fastlandsresultat från tävlingar som medlemmar varit med på gärna kan 
publiceras i Broosket.  

 En påminnelse att alltid bifoga klubbens facebook-adress vid utskick. 

Tävlingskommittén 

 Två motionsorienteringar är genomförda. 

 Sprintcuperna är avklarade.  

 Resebidraget har betalats in.  

 Inför 3-dagars 2016 har man kommit långt i kontakter med markägare och ett 
avtal är snart färdigt för påskrift. Banläggare till etapp 1 är klar, Magnus Ihreskog, 
men det saknas fortfarande banläggare till de övriga etapperna samt en 
tävlingsledare.  

 Arbetet inför Helg utan älg rullar på. Det ska snart hållas ett arenamöte.  

 Klubben är medhjälpare vid Vattenfallsmästerskapen/Sommar-VM 28-29 augusti. 
För denna insats får klubben netto 4 000 kr.  

Det uppstod en diskussion angående utformning av inbjudan till tävlingar. Bland 
annat för att få fler som ställer upp som tävlingsledare bör så mycket som möjligt 
göras för att underlätta arbetet.  
Beslut:  Det ska skapas en dokumentsamling där olika mallar ska ingå. Kurt ansvarar 
för den grafiska utformningen.  

§ 6  Uppvaktningar 

En 75-årsuppvaktning kvarstår från sommaren. Vid sidan av listan har ett 
gratulationskort skickats till ett brudpar, Carita (f d Hansson) och Joel Thorén. Med 
anledning av Nils Löfgrens bortgång satte klubben in en minnesgåva. Kurt tackade för 
kondoleansen å familjens vägnar.  

 
§ 7  Övriga frågor 

 
Medlemsmöte 
Det är snart dags för ett nytt medlemsmöte. Förra medlemsmötet rönte stor 
uppskattning – med intressant föreläsare och god smörgåstårta. 
Beslut:  Medlemsmötet går av stapeln 12 november och strävan är att få till ett 
liknande upplägg som i fjol.  
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Bro OK in i framtiden/konferens? 
 

Klubben har pengar innestående hos SISU. Pengarna är ihopsamlade via klubbens alla 
lärgrupper. De kan användas till konferenser, utbildningar, föreläsningar m.m. Vad 
pengarna än används till ska det vara en koppling till målen att få fler medlemmar 
och tappa färre ungdomar. En idé som ventilerades var att bjuda in en representant 
från en klubb som i hög grad lyckats nå dessa mål.  
Beslut:  Ronny jobbar vidare med detta, tillsammans med Ann-Sofie Olsson. 
 
LOK-stöd 
 
Det har uppdagats att man kan söka LOK-stöd på annat vis än det klubben hittills 
gjort. Det skulle kunna ge klubben mer pengar.  

   
§ 8  Nästa styrelsemöte 

  Nästa möte blir onsdag 21 oktober kl. 19.00 hemma hos Kjell. 

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

 

 

 

 
Protokollförare:    Justerare: 
 
 
 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Birgitta Hjerthén 
               


